
Or. 0002. 3. 2018

R  A  D  A       G  M  I  N  Y      S  Z  C  Z  U  T  O  W  O

P R O T O K O Ł   Nr XXXVII  / 2018
XXXVII Sesji  Rady  Gminy   S z c z u t o w o

odbytej w dniu 26 marca   2018 roku .

 Protokół zawiera:
1. Uchwała Nr XXXVII/184/2018 w sprawie rozpatrzenia skargi Stowarzyszenia na Rzecz

Ochrony i Rozwoju Środowiska Naturalnego „EKO-SKRWA” w Sierpcu na działalność
Wójta Gminy Szczutowo .

2. Uchwała Nr XXXVII/185 /2018 w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na
sfinansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Szczutowo. 

3. Uchwała Nr XXXVII/186/2018 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej
Gminy Szczutowo .

4. Uchwała Nr XXXVII/187/2018 zmieniająca uchwałę Budżetową  Nr XXXIV/175/2017
            na rok 2018 .
     5.   Uchwała Nr XXXVII/188/2018 w sprawie podziału Gminy Szczutowo na okręgi    
             wyborcze .
     6.   Uchwała Nr XXXVII/189/2018 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad
            bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie  
            gminy Szczutowo w 2018 roku . 
     7.   Uchwała Nr XXXVII/190/2018 w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji 
            Rady Gminy Szczutowo na 2018 rok . 



P R O T O K O Ł    N r   XXXVII/ 2018
Sesji Rady Gminy  S z c z u t o w o

odbytej w dniu 26 marca    2018 roku .
                             w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Szczutowie .

Przewodniczył : Przewodniczący Rady Gminy  – Pan Dariusz Pilarski  .
Protokołowała : Celina Szczepańska – Inspektor ds. obsługi Rady Gminy .

                                                              Sesję rozpoczęto o godz.           11 :05  
                                                              a zakończono     o godz.            13 :30
                                                              Stan radnych                                - 15
                                                              Obecnych                                     - 13
                                                              Procent frekwencji                       - 87

Obecność  radnych,  sołtysów   i  zaproszonych  gości  przedstawiają  załączone  do
protokołu listy obecności . 

Uchwalony porządek obrad  :

1.   Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum.
2.   Przedstawienie porządku obrad, ewentualne zmiany.
3.   Przyjęcie protokołu  z XXXVI  Sesji Rady Gminy.
4.   Sprawozdanie Wójta  Gminy z  działalności między sesjami.
5.   Informacja Sekretarza Gminy o działalności Urzędu Gminy w okresie między sesjami. 
6.   Składanie interpelacji, zapytań i wniosków przez radnych.
7.   Wystąpienie pracownika Mazowieckiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego z siedzibą w
      Warszawie Oddział Płock na temat składania wniosków w formie elektronicznej i
       nowym   dokumencie – Oświadczeniu potwierdzającym brak zmian w 2018 roku w
      odniesieniu do  wniosku o przyznaniu płatności złożonego w roku poprzednim .
8.   Informacja o pracy Urzędu Gminy w Szczutowie za 2017 r.
9.   Informacja z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii   i Gminnego 
      Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  za 2017 rok .
10. Sprawozdanie w sprawie wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
      poszczególnych  stopniach awansu zawodowego za 2017 rok. 
11. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy w roku 2017 .
12. Rozstrzygnięcie w sprawie wyodrębnienia funduszu sołeckiego w roku 2019 .
13. Rozpatrzenie skargi Stowarzyszenia na Rzecz Ochrony i Rozwoju Środowiska 
      Naturalnego  „EKO-SKRWA” dotyczącej działalności Wójta Gminy Szczutowo . 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z               
      Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w  
      Warszawie na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Szczutowo . 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
      Szczutowo. 
16. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Nr XXXIV/175/2017 na rok 2018. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Szczutowo na okręgi wyborcze . 
18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki na bezdomnymi zwierzętami 



      oraz  zapobieganie bezdomności zwierząt na terenie gminy Szczutowo w 2018 roku . 
19. Zatwierdzenie planów pracy Komisji Rady Gminy Szczutowo na 2018 rok . 
20. Wolne wnioski. 
21. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski .
22. Zakończenie obrad XXXVII Sesji Rady Gminy Szczutowo.

P r z e b i e g :
Do punktu 1 porządku obrad : 
Przewodniczący Rady Pan Dariusz Pilarski     - dokonał otwarcia XXXVII  Sesji
Rady  Gminy.  Przywitał  przybyłych  radnych  oraz  zaproszonych  gości  wg  listy
obecności  .  Na podstawie listy  obecności  radnych stwierdził,  że  obrady XXXVII
Sesji są prawomocne . 
Do punktu 2 porządku obrad :

Przewodniczący  Rady  –  Pan  Dariusz  Pilarski  poinformował,  że  proponowany
porządek obrad XXXVII Sesji radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na sesję .
Zapytał czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad sesji.

-  Wójt  Gminy  –  Pan  Andrzej  Twardowski  zgłosił  wniosek  o  wprowadzenie   do
porządku  obrad  w  punkcie  14   :   „Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia
długoterminowej  pożyczki  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i
Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu
Gminy Szczutowo” .

Przewodniczący Rady – Pan Dariusz Pilarski poddał pod głosowanie Rady wniosek o
wprowadzenie w/w punktu. 

Obecnych  i  uczestniczyło  w  głosowaniu  –  12  radnych  .  (  nieobecni  radni:  Pani
Orzyńska Janina, Pan  Szlomkowski Zbigniew , Pan Tylus Andrzej) .

„Za” wnioskiem   głosowało – 12 radnych .
„Przeciw” – 0 . 
„Wstrzymało się od głosu” – 0 . 
Rada jednogłośnie  postanowiła wprowadzić do  porządku obrad w punkcie 14  :
„Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  długoterminowej  pożyczki  z
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie
na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Szczutowo” .

Punkty pozostałe otrzymały numerację  o jedną  więcej .

Następnie Przewodniczący Rady podał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad po
zmianach  . 

Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu – 12 radnych .  .

„Za” przyjęciem głosowało – 12 radnych .
„Przeciw” – 0 . 
„Wstrzymało się od głosu” – 0 . 
Rada jednogłośnie przyjęła porządek obrad XXXVII Sesji . 



Do punktu 3 porządku obrad : 
Protokół  z XXXVI Sesji Rady Gminy był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i
przed sesją . Radni nie wnieśli uwag do protokołu.
Wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie
protokołu  .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu – 12 radnych . 
„Za” przyjęciem głosowało – 12 radnych .
„Przeciw” – 0 . 
„Wstrzymało się od głosu” – 0 . 
Rada jednogłośnie przyjęła protokół z  XXXVII Sesji Rady Gminy Szczutowo.
Do punktu 4 porządku obrad : 
Wójt Gminy – Pan Andrzej Twardowski poinformował : Początek roku kłopoty jeśli
chodzi o drogi stały się nieprzejezdne, przyczyną była zbyt duża ilość  opadów  .
Odnośnie funduszu sołeckiego apelował, aby środki były wydatkowane racjonalnie .
Zastanowić się należy, czy w pierwszej kolejności przed naprawą dróg  konieczne
jest do wykonania  oświetlenie , place zabaw . W sołectwach  w których od kilku lat
drogi są nawożone , wywyższane   widać efekt . W budżecie gminy są zabezpieczone
środki na naprawę dróg  lecz należy pamiętać , że fundusz sołecki to są środki rzędu
400 tys. zł z tego na remonty dróg przeznaczonych jest 50%. Drugie 50 % są to
środki przeznaczone na inne cele jak urządzanie placy zabaw , zamontowanie lam
oświetlenia ulicznego .  Uczestnicząc w zebraniach obserwuje zjawisko, że często
sołtysi  ,  radni  wnioskują  o  właściwe  rozdysponowanie  środków  funduszu  ,  ale
pozostali  mieszkańcy zadecydują inaczej  .  Często jest  tak ,że  o wyborze zadania
decydują  3-4  osoby  uczestniczący  w  zebraniu  .  Następnie  skierował  prośbę  do
sołtysów, aby rozmawiali  z  mieszkańcami  w sprawie  racjonalnego wydatkowania
środków z funduszu sołeckiego .  Podkreślił, że realizowane inwestycje w drogach są
bardzo kosztowne np.  droga do Słupi ,  przetarg zorganizowany w ubiegłym roku
wygrała firma za kwotę 1.600.000 zł. W związku z tym, że koszty inwestycji poszły
w górę gdyby przetarg był zorganizowany w tym roku cena byłaby wyższa o 1 mln.
zł  .  Podobnie  jest  w  powiecie,  który  przetarg  na  budowę  drogi  w  Maluszynie
rozstrzygnął dopiero w III przetargu . W związku z tym zwiększył się nasz udział do
kwoty  268 tys. zł .   Do Zarządu Powiatu w Sierpcu wystąpił z pismem dot. naprawy
gruntowych dróg powiatowych tj. Blinno – Likiec, Podlesie – Kosiory , w Dąbkowej
Parowie  ,  Agnieszkowie  .  Drogi  te  w   m-cu  styczniu  b.r.  wogóle  były   nie
przejezdne . Dobrze byłoby, aby w m-cu kwietniu b.r. na sesję zaprosić Kierownika
Zarządu Dróg Powiatowych, który wypowiedziałby się   w tej sprawie .  Powinniśmy
spowodować,  aby  drogi  były  przejezdne  .  Śmieci  –  mamy  sytuację,  że  ceny  z
przetargu są wyższe od ubiegłego roku . Dokładamy 100 tys. zł . W związku z tym,
że były drobne podwyżki w podatkach lokalnych planuje się ,  aby do końca roku
ceny nie wzrosły . W związku z zaistniałą sytuacją dot. podjętej  uchwały na ostatniej
sesji,  zaistniał  błąd,  ponieważ   nie  został  wydrukowany  nowy  załącznik  do
zmienionej uchwały . Przegłosowano uchwałę, którą odczytał Wiceprzewodniczący
Rady . Nie wnikał, z nikim nie rozmawiał, nie przekonywał  Przewodniczącego Rady
do podpisania uchwały . Przewodniczący Rady dopiero po uzyskaniu opinii prawnej
zadecydował  o  podpisaniu  uchwały  zmieniającej  budżet.  Oskarżanie  pracownika



biura rady o fałszowaniu i podkładaniu uchwał jest bez podstawne. Skąd się biorą
tego typu informacje . W pokoju Wójta są uchwały parafowane przez mecenasa pod
względem prawnym i  następnie  zabierane do biura Rady,   gdzie  Przewodniczący
Rady je podpisuje .   W związku z tym, że 8 radnych było  za zmianą  to  decyzja dla
niego była wiążąca i  została zawarta w projekcie uchwały na dzisiejszą  sesję.  W
poprzednim  tygodniu otrzymaliśmy pismo z Urzędu Marszałkowskiego, że będzie
dokonana dotacja ( a nie refundacja)  . Chcąc uzyskać dotację, to w ciągu 7 dni od
daty otrzymania pisma należy złożyć wyjaśnienia do Urzędu Marszałkowskiego .  
- Pan Stasiak Adam – sołtys wsi Szczechowo – pytał czy  może zostać  przeniesienia
własność świetlicy wiejskiej  w Szczechowie na Gminę,  z czym się nie zgadza  .
Świetlica  dzięki  jego  staraniom  została  wyremontowana  w  przeciągu  2-3  lat  ze
środków funduszu sołeckiego . Wieś wykonała remont budynku , a więc  powinien
zostać własnością sołectwa . 
-  Wójt  Gminy – zgodnie  z  prawem wszystkie  budynki  wiejskie,  remizy musi  na
własność przejąć gmina, aby móc inwestować i ubiegać się o środki zewnętrzne .
Pomimo, że gmina będzie właścicielem, wykorzystywać nadal będą mieszkańcy wsi .
Do przedstawionej informacji  uwag nie zgłoszono . 
Do punktu 5 porządku obrad: 
Sekretarz Gminy – Pan Bogdan Kaczorowski – wyjaśnił, że wersja uchwały, która
została  przygotowana  przez  biuro  rady,  zatwierdzona  przez  radcę  prawnego  i
odczytana  przez  Wiceprzewodniczącego  Rady  została  podpisana  przez  Pana
Przewodniczącego . 
Dalej poinformował, że ostatnia informację składał w grudniu ubiegłego roku . Urząd
zajmował się oprócz załatwiania spraw indywidualnych obywateli :
-  Dużo  pracy  miał  Referat  Finansowy  ponieważ  przygotowywany  był  wymiar
podatku  na  rok  2018  (  wydano  2840  decyzji)  .Wysłanie  jednej  decyzji  listem
poleconym za zwrotnym poświadczeniem odbioru to koszt 15 zł . Większość decyzji
została przekazana za pośrednictwem sołtysów .
-  Przyjmowano  informacje  nt.  wartości  sprzedanego  alkoholu  .  Nastąpił  wzrost
sprzedaży alkoholu .
- W m-cu lutym przyjmowano wnioski dot. zwrotu podatku akcyzowego zawartego
w cenie oleju napędowego . Przyjęto 324 wnioski oraz wydane zostały już decyzje w
tej sprawie . Po otrzymaniu środków od Wojewody wypłacone zostaną rolnikom  w
m-cu kwietniu b.r.  
- Toczy    się postępowanie o wydanie  decyzji środowiskowej dla budowy kurnika w
Szczechowie  .Odmówiliśmy wydania decyzji środowiskowej, inwestor  skorzystał z
prawa  odwołania i Kolegium Odwoławcze poinformowało nas, że ze względu na
skomplikowany charakter  sprawy,  zostanie rozpatrzona w terminie dłuższym niż
ustawowy  termin  .  Czekamy  na  rozstrzygnięcie  .  Poparliśmy  się  przy  wydaniu
decyzji opinią negatywną sanepidu .
-  Na wniosek Urzędu Gminy rozpoczęły się roboty publiczne .  PUP w tym roku
dysponuje znacznie mniejszą ilością środków niż w latach ubiegłych . Dostaliśmy
przydział na zatrudnienie 5 osób, 1 osoba została zatrudniona od 1 kwietnia b.r. ,
pozostałe 4 osoby zostaną zatrudnione od 1 kwietnia b.r.. Są to mężczyźni, ponieważ
prace które zamierzamy wykonać są przeznaczone dla mężczyzn .



- Na stronie   BIP UG  została zamieszczona obszerna   informacja Powiatowego
Lekarza  Weterynarii  nt.  choroby  trzody  chlewnej  ASF  .  Informacja  dotyczy
wszystkich rolników, którzy taką hodowlę prowadzą .
- Otrzymaliśmy informację (ofertę)  Wojewódzkiej Komendy Uzupełnień w Płocku
nt. możliwości zapisu chętnych i wcieleniu  do formacji obrony terytorialnej kraju, są
chętni do zorganizowania spotkania w UG . 
-   Przekazano  sołtysom  informację,  która  dotyczy  spotkania  informacyjnego  w
sprawie wymiany kotłów węglowych  . Spotkanie z firmą, która oferuje pomoc  przy
składaniu wniosku i rozliczeniu dofinansowania odbędzie się w dniu 5 kwietnia 2018
r.  o godz.10-tej   w sali  posiedzeń UG .  Zainteresowani  będą mogli  bezpośrednio
uzyskać informacje . 
- Na terenie gminy miała miejsce kontrola WIOŚ na dokonane zgłoszenie  o wylaniu
gnojowicy  na zamarznięte pole .Należy uczulić swoich sąsiadów o konsekwencjach
takich  przypadków (gnojowicy  nie  można  wylewać  gdy  zamarznięty  jest  grunt  )
WIOŚ kieruje  informację do Agencji  Restrukturyzacji  i  Modernizacji  Rolnictwa ,
która  swoimi  procedurami  nałoży  sankcje   na  rolnika  ,  który  pozwolił  wylewać
gnojownicę .  
 Radni nie złożyli uwag do przedstawionej informacji .
Do punktu 6 porządku obrad : 
Interpelacji radni nie składali . 
Do punktu 7 porządku obrad: 
W  punkcie  tym  Pan  Marek  Sierociński  Kierownik  Agencji  Restrukturyzacji  i
Modernizacji Rolnictwa w Sierpcu poinformował na temat składania wniosków w
formie elektronicznej i nowym dokumencie – Oświadczeniu potwierdzającym brak
zmian w 2018 roku w odniesieniu do wniosku o przyznaniu płatności złożonego w
roku poprzednim . Następnie udzielił odpowiedzi na zadawane pytania . 
W punkcie  tym – Pan Juliusz  Gorzkoś  – złożył  życzenia  wszystkim kobietom z
okazji  Dnia  Kobiet  .  Następnie  poinformował,  że  28  grudnia  2017  r.  złożył
rezygnację ze stanowiska  Wicestarosty Sierpeckiego, która została przyjęta przez
Radę  Powiatu  w  dniu  9  stycznia  2018  r.,  obecnie  pełni  funkcję  radnego  Rady
Powiatu w Sierpcu . Podziękował za dofinansowanie z budżetu gminy  działalności
Szpitala w Sierpcu w wysokości 15 tys. zł. Dalej biorącym udział w sesji oraz za ich
pośrednictwem wszystkim mieszkańcom gminy  złożył  życzenia  z   okazji   świąt
Wielkanocnych  .
-  Pan  Tomasz  Paprocki  –  pytał  kto  nadzoruje  Gminna  Spółkę  Wodną  organ
wykonawczy Powiatu czy Rada Powiatu ?
- Pan Juliusz Gorzkoś –  stwierdził, że  starosta czyni nadzór i kontrolę nad spółką
wodną,  w dziedzinie przestrzegania prawa , a nie ma uprawnień do kontroli środków
finansowych . 
Do punktu 8 porządku obrad :
Informację o pracy Urzędu Gminy w Szczutowie za 2017 rok przedstawił Sekretarz
Gminy – Pan Bogdan Kaczorowski . 
W trakcie realizacji punktu przybył radny – Pan Andrzej Tylus . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
Uwag do przedstawionej informacji nie zgłoszono . 



W związku z tym Przewodniczący Rady – Pan Dariusz Pilarski  przyjęcie informacji
poddał pod głosowanie . 
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 13 radnych .
„Za” przyjęciem informacji głosowało – 13 radnych .
„Przeciw” – 0 . 
„Wstrzymało się od głosu” – 0 . 
Rada jednogłośnie przyjęła informację o pracy Urzędu Gminy w Szczutowie za 2017
rok . 
Do punktu 9 porządku obrad : 
Informację  z  realizacji  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii  i
Gminnego  Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych  za
2017 rok radni  otrzymali  na  piśmie  oraz  została  przedstawiona na  posiedzeniach
Komisji . 
W zarządzonej dyskusji przez Przewodniczącego Rady radni nie zabierali głosu . 
W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  –  Pan  Dariusz  Pilarski  poddał  pod
głosowanie przyjęcie informacji . 
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 13 radnych .
„Za” przyjęciem informacji głosowało – 13 radnych .
„Przeciw” – 0 . 
„Wstrzymało się od głosu” – 0 . 
Rada jednogłośnie przyjęła informację . Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
Do punktu 10 porządku obrad :
Do  przedłożonego  sprawozdania  w  sprawie  wysokości  średnich  wynagrodzeń
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego za 2017 rok radni nie
wnieśli uwag . Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu .  
W związku z tym Przewodniczący Rady – Pan Dariusz Pilarski przyjęcie informacji
poddał pod głosowanie . 
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 13 radnych .
„Za” przyjęciem informacji głosowało – 13 radnych .
„Przeciw” – 0 . 
„Wstrzymało się od głosu” – 0 . 
Rada jednogłośnie przyjęła informację .
Do punktu 11 porządku obrad :
Sprawozdania z działalności : Komisji Rewizyjnej; Komisji Oświaty, Wychowania ,
Zdrowia i Porządku Publicznego; Komisji Rolnictwa Budżetu i Ochrony Środowiska
radni otrzymali na piśmie .  
Sprawozdania stanowią załączniki do protokołu . 
Radni nie wnieśli uwag . 
Przewodniczący Rady – Pan Dariusz Pilarski  – przyjęcie sprawozdań poddał pod
głosowanie . 
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 13 radnych .
„Za” przyjęciem sprawozdań  głosowało – 13 radnych .
„Przeciw” – 0 . 
„Wstrzymało się od głosu” – 0 . 
Rada jednogłośnie  przyjęła  sprawozdania  z  działalności  Komisji  Rady  Gminy  za



2017 rok . 
Do punktu 12 porządku obrad :
Przewodniczący Rady – Pan Dariusz Pilarski odczytał projekt uchwały w sprawie nie
wyrażenia  zgody  na  wyodrębnienie  w  budżecie  gminy  środków  stanowiących
fundusz sołecki .
- Sekretarz Gminy – Pan Bogdan Kaczorowski poinformował, że w przypadku gdy
uchwała w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego nie
zostanie podjęta, będzie obowiązywać dalej wcześniej podjęta  uchwała o wyrażeniu
zgody na wyodrębnienie funduszu .
Wobec  braku  uwag  Przewodniczący  Rady  –  Pan  Dariusz  Pilarski  poddał  pod
głosowanie  projekt uchwały . 
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 13 radnych .
„Za” podjęciem uchwały   głosowało –  0  radnych .
„Przeciw” – 12 . 
„Wstrzymało się od głosu” – 1 . 
Rada Gminy nie podjęła uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie
w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki nie została podjęta . 
Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu . 
Po realizacji tego punkty Przewodniczący Rady – Pan Dariusz Pilarski zarządził 15
minutową przerwę w obradach . 
Po wznowieniu obrad przez Przewodniczącego Rady  o godz.12:15 przystąpiono do
realizacji kolejnych punktów porządku obrad . 
Dalej nieobecni radni : Pani Anna Komorowska i Pan Damian Tłuchowski . 
Do punktu 13 porządku obrad :
Przewodniczący Rady – Pan Dariusz Pilarski  poprosił o przedstawienie stanowiska
Komisji Rewizyjnej w sprawie  skargi Stowarzyszenia na Rzecz Ochrony i Rozwoju
Środowiska  Naturalnego  „EKO-SKRWA”  dotyczącej  działalności  Wójta  Gminy
Szczutowo .
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Marek Kowalski przedstawił opinię  Nr
Or.0014.45.2018  Komisji Rewizyjnej w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy
Szczutowo z dnia 26 marca 2018 r. 
Opinia stanowi załącznik do protokołu . 
W zarządzonej dyskusji głos zabrali : 
- Pan Tomasz Paprocki – przedstawiona opinia Komisji Rewizyjnej  została podjęta
nie  jednogłośnie.  Treść  opinii  otrzymał   w  dniu  dzisiejszym i  nie  był  w  stanie
szczegółowo zapoznać się z materiałem . Prosił  o przesunięcie rozpatrzenia skargi
na następną sesję, aby był czas na zapoznanie się z materiałami . W przeciwnym
wypadku  będzie głosował przeciw podjęciu uchwały .  
- Sekretarz Gminy – Pan Bogdan Kaczorowski – porządek obrad został przyjęty, w
tym punkcie można było zgłaszać wnioski o wycofaniu punktu  z porządku obrad .
Innych uwag nie zgłoszono . 
Przewodniczący Rady – Pan Dariusz Pilarski odczytał projekt uchwały w sprawie
rozpatrzenia  skargi  Stowarzyszenia  na  Rzecz  Ochrony  i  Rozwoju  Środowiska
Naturalnego”EKO-SKRWA” w Sierpcu na działalność Wójta Gminy Szczutowo i
poddał pod głosowanie .  



Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 11 radnych . 
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 7 radnych . 
„Przeciw”- 0 .
„Wstrzymało się od głosu -  4 radnych . 
Większością  głosów  Rada  podjęła  Uchwałę  Nr  XXXVII/184/2018  w  sprawie
rozpatrzenia skargi Stowarzyszenia na Rzecz Ochrony i Rozwoju Środowiska
Naturalnego”EKO-SKRWA”  w  Sierpcu  na  działalność  Wójta  Gminy
Szczutowo. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
Do punktu 14 porządku obrad :

Projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  długoterminowej  pożyczki  z
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie
na  sfinansowanie  planowanego  deficytu  budżetu  Gminy  Szczutowo  odczytał
Przewodniczący Rady – Pan Dariusz Pilarki .

W zarządzonej dyskusji przez Przewodniczącego Rady,  radni nie zabierali głosu. 

W związku z tym  Przewodniczący Rady  projekt uchwały  poddał pod głosowanie . 

 Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 11 radnych .

„Za” podjęciem uchwały głosowało – 11 radnych .

„Przeciw” - 0 .

„Wstrzymało się od głosu „- 0 .

Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXVII/185/2018  w sprawie zaciągnięcia
długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i
Gospodarki  Wodnej  w  Warszawie  na  sfinansowanie  planowanego  deficytu
budżetu Gminy Szczutowo. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
Do punktu 15 porządku obrad : 
Projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy
Szczutowo odczytał Przewodniczący Rady – Pan Dariusz Pilarski . 
W zarządzonej dyskusji przez Przewodniczącego Rady głosu nie zabierano. 
W związku z tym Przewodniczący Rady projekt uchwały poddał pod głosowanie .
Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 11 radnych .
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 11 radnych .

„Przeciw” - 0 .

„Wstrzymało się od głosu „- 0 .

Rada jednogłośnie podjęła  Uchwałę Nr XXXVII/186/2018  w sprawie zmian w
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Szczutowo .
Uchwała stanowi załącznik do protokołu . 
Do punktu 16 porządku obrad : 
Projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Nr XXXIV/175/2017 na rok 2018
odczytał Przewodniczący Rady  Przewodniczący Rady – Pan Dariusz Pilarski . 



W zarządzonej dyskusji przez Przewodniczącego Rady głosu nie zabierano. 
W związku z tym Przewodniczący Rady projekt uchwały poddał pod głosowanie .
Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 11 radnych .
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 11 radnych .

„Przeciw” - 0 .

„Wstrzymało się od głosu „- 0 .

Rada jednogłośnie podjęła  Uchwałę Nr XXXVII/187/2018  zmieniającą Uchwałę
Budżetową Nr XXXIV/175/2017 na rok 2018 .
Uchwała stanowi załącznik do protokołu . 
Do punktu 17 porządku obrad : 
Przewodniczący Rady – Pan Dariusz Pilarski poinformował, że wpłynęła petycja w
sprawie podziału na okręgi wyborcze, którą radni otrzymali wraz z materiałami na
sesję . Petycja stanowi załącznik do protokołu . 
- Sekretarz Gminy – Pan Bogdan Kaczorowski – poinformował, ze projekt uchwały
przedstawiony  radnym  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisarza
Wyborczego  w  Płocku  i  jest  zgodny  z  przepisami  Kodeksu   wyborczego  .
Proponowany  podział  na  okręgi  wyborcze  określa  takie  same  granice  okręgów
wyborczych jak obowiązujące dotychczas . PKW wyjaśnia, że w przypadku , gdy
obowiązujący podział na okręgi wyborcze gminy jest zgodny z przepisami Kodeksu
wyborczego  ,  rada  gminy  nie  może  zmieniać  istniejącego  podziału  ,  o  ile  nie
zachodzą  przesłanki  tj.  w  przypadku  zmiany  w  podziale  terytorialnym  państwa,
zmiany granic jednostek pomocniczych gminy, zmiany liczby mieszkańców danej
gminy,  zmiany  liczby  radnych  w  radzie  gminy  lub  zmiany  liczby  radnych
wybieranych w okręgach wyborczych . 
W zarządzonej dyskusji radni głosu nie zabierali . 
Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  petycji  w  części  dot.
podziału na okręgi wyborcze .
Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 11 radnych .
„Za” głosowało  – 0 radnych .

„Przeciw” - 11 .

„Wstrzymało się od głosu „- 0 .

Rada jednogłośnie oddaliła petycję . 
Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Szczutowo na okręgi
wyborcze  i  poddał pod głosowanie .
Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 11 radnych .
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 11 radnych .

„Przeciw” - 0 .

„Wstrzymało się od głosu „- 0 .

Rada jednogłośnie podjęła  Uchwałę Nr XXXVII/188 /2018  w sprawie podziału
Gminy Szczutowo na okręgi wyborcze .
Uchwała stanowi załącznik do protokołu .  



Do punktu 18 porządku obrad : 
Przewodniczący Rady – Pan Dariusz Pilarski odczytał projekt uchwały w sprawie
przyjęcia  Programu  opieki  nad  bezdomnymi  zwierzętami  oraz  zapobieganie
bezdomności zwierząt na terenie gminy Szczutowo w 2018 roku . 
W zarządzonej dyskusji przez Przewodniczącego Rady głosu nie zabierano. 
W związku z tym Przewodniczący Rady projekt uchwały poddał pod głosowanie .
Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 11 radnych .
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 11 radnych .

„Przeciw” - 0 .

„Wstrzymało się od głosu „- 0 .

Rada jednogłośnie podjęła  Uchwałę Nr XXXVII/189/2018  w sprawie przyjęcia
Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobieganie bezdomności
zwierząt na terenie gminy Szczutowo w 2018 roku .
Uchwała stanowi załącznik do protokołu . 
Do punktu 19 porządku obrad : 
 W punkcie tym Przewodniczący Rady – Pan Dariusz Pilarski  przedstawił projekt
uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy Szczutowo na
2018 rok . 
Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Gminy  poddał pod głosowanie .
Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 11 radnych . 
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 11 radnych .
„Przeciw” - 0.
„Wstrzymało się od głosu” – 0 radny . 
Rada podjęła  Uchwałę Nr XXXVII/190/2018  w sprawie zatwierdzenia planów
pracy Komisji Rady Gminy Szczutowo na 2018 rok . 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu . 
Do punktu 20 porządku obrad :
– Wójt  Gminy  –  Pan  Andrzej  Twardowski  –  pomimo  upływu  czterech  lat
kadencji,  nadal  są  popełniane  błędy  proceduralne  i  następnie  wychodzą  rożne
nieporozumienia.  Radni  otrzymują  porządek  sesji  i  w  przypadku  gdy  ktoś  chce
wycofać  punkt  z  porządku  obrad  powinien  zgłosić    w  odpowiednim  punkcie.
Podobna  sytuacja  podczas  składania  wniosków  o  zmianę   uchwały  po  przyjęciu
którego  zarządza się przerwę w obradach, przygotowuje się nowy projekt i Rada
dopiero  głosuje  .  Radni  z  zapytaniem  o  właściwy  tok  postępowania   mogą  się
zwrócić  z  zapytaniem  do  Sekretarza  Gminy,  Inspektora  ds.  obsługi  Rady  .W
przypadku  zarzutów  dot.  podjęcia  uchwały  każdy  z  radnych  mógł  napisać  do
Wojewody, który     stwierdziłby czy uchwała została podjęta zgodnie z prawem .
- W punkcie tym Przewodniczący Rady – Pan Dariusz Pilarski – przedstawił wniosek
Zarządu Cechu Rzemiosł Różnych w Sierpcu  o udzielenie pomocy finansowej na
remont sali konferencyjnej w Domu Rzemiosła . 
Następnie udzielenie pomocy finansowej z budżetu gminy poddał pod głosowanie .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 11 radnych . 
„Za” dofinansowaniem głosowało – 0 radnych .
„Przeciw” - 11 radnych .



„Wstrzymało się od głosu – 0 radnych . 
Rada  jednogłośnie  wskazała  na  nieudzielenie  dofinansowania  remontu  sali
konferencyjnej w Domu Rzemiosła w Sierpcu. 
Dalej Wójt Gminy – Pan Andrzej Twardowski w imieniu własnym i pracowników
Urzędu Gminy oraz Przewodniczący Rady – Pan Dariusz Pilarski złożyli życzenia z
okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych . 
Do punktu 21 porządku obrad : 
W punkcie tym głosu nie zabierano . 

Do punktu 22 porządku obrad : 

W związku z wyczerpaniem porządku  Przewodniczący Rady – Pan Dariusz
Pilarski dokonał zamknięcia  obrad XXXVII Sesję Rady Gminy Szczutowo . 

                                                                                              Przewodniczący Rady
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